
Sinds 1 januari 2025 ben ik voorzitter van de Adviesraad Sociaal Domein. 

Het eerste deel van mijn werkzaam leven was ik actief als verpleegkundige en daarna als 
bestuurder in de zorg. Ik ken de wereld van zorg en welzijn dan ook goed. Door mijn 
functie bij Zorgcentrum Aelsmeer kwam ik in de gemeente Aalsmeer terecht en hebben 
we ons als gezin hier ook gevestigd. Ik ben van Aalsmeer gaan houden en wil graag, nu ik 
niet meer werk, nog iets bijdragen voor de Aalsmeerse gemeenschap. 

De adviesraad is een uniek orgaan dat het College van Burgemeester en Wethouders 
mag adviseren over alle beleid op het gebied van WMO, Jeugd en Participatiewet. 
Daarmee wordt een stem gegeven aan de burgers van Aalsmeer die we daarbij 
vertegenwoordigen.  

Mijn rol daarbij is die van onafhankelijk voorzitter, hetgeen betekent dat ik geen belang 
vertegenwoordig, maar vooral de verbinding vorm tussen de Adviesraad en het College.  


